

# كراون لاين

دلة المسافر صانعة القهوة العربية | TD-253

## دليل التشغيل



دلة المسافر صانعة القهوة العربية  
**TD-253**

الفولط التشغيلي: 220-240 فولط 60/50 هرتز الإستهاعة: 850-1000 واط

# دليل التشغيل

1 افتح غطاء الدلة وأضف الماء إلى مستوى الحد الأعلى ثم اعد الغطاء إلى وضعه. علامة الحد الأعلى للماء تظهر من الداخل.

2 قم أولاً بتوصيل كابل الكهرباء بالدله ثم وصل الطرف الآخر بفيش الكهرباء . بعد توصيل الكهرباء يصدر الجهاز صوت رنه تنبيه ( مره واحده) ويستمر زر التشغيل مضاً وثابت باللون الأحمر دلالة على أن زر التشغيل نشط (في وضع الاستعداد).

3 اضغط زر التشغيل للبدء في تحضير القهوة، تستغرق هذه الخطوة (٣ دقائق) تقريباً حسب درجة حرارة الماء المضاف.

بعد الضغط على زر التشغيل يصدر الجهاز صوت تنبيه (مره واحده) ويضيء الزر باللون الأحمر المتقطع ويبدأ الماء بالغليان وعندما تصل درجة حرارة الماء إلى ١٠٠ درجة مئوية - يصدر الجهاز صوت تنبيه ( مرتين ) وتضاء لمبة (أضف القهوة) باللون البرتقالي بشكل متقطع لمدة ٢٠ ثانية ثم تستمر بالإضاءة دلالة على مرحلة الإعداد بينما زر التشغيل يستمر بالإضاءة بشكل متقطع باللون الأحمر.

4 إملأ الجانب الكبير من المعيار المرفق بالقهوة ثم أضفها داخل الدلة وانتظر (١٢ دقيقة).

يستمر زر التشغيل بالإضاءة المتقطعة باللون الأحمر ولمبة أضف القهوة مضاءة باللون البرتقالي باستمرار وتستغرق عملية طبخ القهوة ١٢ دقيقة بعدها يصدر الجهاز صوت تنبيه ( ٣ مرات) - تطفي لمبة أضف القهوة وتضاء لمبة ( أضف الهيل ) باللون الأخضر بشكل متقطع لمدة ٢٠ ثانية ثم تستمر بالإضاءة باللون الأخضر بينما زر التشغيل أيضاً يستمر بالإضاءة بشكل متقطع باللون الأحمر.

5 إملأ الجانب الصغير من المعيار المرفق بالهيل ( مع أي توابل إضافية مثل الزعفران وغيره ) ثم أضفها داخل الدله وانتظر ( ٣ دقائق )

يستمر زر التشغيل بالإضاءة المتقطعة باللون الأحمر ولمبة ( أضف الهيل ) باللون الأخضر وتستغرق عملية طبخ القهوة بالهيل ( ٣ دقائق ) تتغير إضاءة زر التشغيل من اللون الأحمر المتقطع إلى اللون البرتقالي المتقطع على ثانييتين دلالة على الانتقال من مرحلة تحضير القهوة إلى مرحلة التسخين التي تستمر لمدة ٣ ساعات وكل خمس دقائق يصدر الجهاز صوت تنبيه للدلالة على أن وضع التسخين يعمل.

الاحتفاظ بالحرارة: (عندما يكون الجهاز في الوضع النشط اضغط زر التشغيل واستمر بالضغط لمدة ثانيتين إلى أن تسمع صوت رنين و يظهر اللون البرتقالي)

في مرحلة التسخين يكون زر التشغيل مضاً باللون البرتقالي بشكل متقطع كل ثانيتين للدلالة على أن وضع الجهاز في مرحلة التسخين ولإلغاء مرحلة التسخين اضغط زر التشغيل واستمر بالضغط لمدة ثانيتين إلى أن تسمع صوت تنبه ويظهر اللون الأحمر.

## ملاحظات هامة :

- عند نسيان إضافة القهوة في الدلة (خطوة رقم ٤) أغلق الجهاز ثم أعد تشغيله وكرر الخطوات إلى الوصول للخطوة رقم (٤).
- عند نسيان إضافة الهيل في الدلة (خطوة رقم ٥) والدلة في مرحلة التسخين، فقط أضف الهيل وانتظر ٣ دقائق بعدها يمكن تقديم القهوة.
- النكهة تعتمد على كمية القهوة والهيل ولون الحمس، وكذلك التوابل مثل الزعفران والقرنفل ومبيض القهوة وغيرها.
- عند الرغبة في غلي الماء فقط كرر الخطوات من (١) إلى (٣) بعدها ستكون درجة حرارة الماء ١٠٠

## ملاحظات الأمان

١. يرجى قراءة ملاحظات الكتيب والسلامة قبل التشغيل والحفاظ عليها بشكل جيد.
٢. يجب وضع آلة صنع الغلاية / القهوة على السطح الجاف والمسطح.
٣. يجب وضع صانع القهوة / الغلاية بعيداً عن متناول الأطفال.
٤. يرجى التأكد من توافق الجهد الموضح في لوحة التقييم مع مزود الطاقة الكهربائية.
٥. سلك الكهرباء التالفة لا يمكن استخدامها، يجب أن يظل الجهاز بعيداً عن مصادر الحرارة والمواد القابلة للاشتعال.
٦. في حالة تلف سلك التيار الكهربائي، يجب استبداله من قبل الشركة المصنعة أو وكيل الخدمة أو شخص مؤهل بالمثل من أجل تجنب الخطر. استخدم الملحقات الأصلية فقط.
٧. يرجى إبقاء الدائرة جافة ولا تغمر أبداً الغلاية أو قاعدتها في الماء.
٨. قم بإيقاف تشغيل الطاقة وافصل سلك الطاقة عن المقبس قبل نقل الجهاز.
٩. العبوة الأصلية يمكنها حماية الغلاية أثناء النقل، يرجى الاحتفاظ بصندوق التغليف.
١٠. الاستخدام السليم والصيانة يمكن أن تطيل عمر خدمة الغلاية.
١١. في حالة تلف جهاز صنع الغلاية / القهوة أو في حالة الفشل، يرجى استشارة الموزع حسب الأصول وعدم تفكيك أي مكون من مكونات الغلاية. موظفو خدمة العملاء لدينا أو الموظفون الفنيون المحترفون للصيانة في خدمتكم.
١٢. لا يجوز تشغيل جهاز صنع القهوة / الغلاية بواسطة الأشخاص التالبيين (بمن فيهم الأطفال): أشخاص يعانون من عيب عقلي أو حسي، أو يفتقرون إلى الخبرة والمعرفة. ما لم يتم الإشراف على الأشخاص المذكورين أو توجيههم من قبل أفراد مؤهلين، يتعين عليهم تحمل المسؤولية الكاملة عن السلامة أثناء العملية. من فضلك لا تدع الأطفال يلعبون مع الغلاية.
١٣. غلاية القهوة هذه تستخدم للأغراض المنزلية وما شابهها مثل:
  - المطبخ الموظفين في المتاجر والمكاتب وبيئات العمل الأخرى
  - بيوت المزارع ؛
  - من قبل العملاء في الفنادق والموتيلات والبيئات السكنية الأخرى.
١٤. يجب ألا يقل الماء في غلاية / القهوة عن أقل علامة مائية (أدنى)، ولا يجب أن يكون أعلى من العلامة المائية (أعلى). إذا تم ملء آلة صنع الغلاية / القهوة، فقد يتم إخراج الماء المغلي.
١٥. يتم استخدام غلاية / القهوة فقط مع قاعدة الطاقة المقدمة. ١٦. تأكد من إيقاف تشغيل الجهاز قبل إخراج الغلاية من القاعدة.
١٧. تحذير: تجنب التسرب على الوصلة ١٨. تحذير: إصابة محتملة من سوء الاستخدام!
١٩. سطح عنصر التسخين قابل للقلب المتبقي بعد الاستخدام. ٢٠. لا يجوز تنظيف أو صيانة الغلاية من قبل الأطفال دون إشراف.
٢١. كن حذراً من الحروق --- تجنب البخار الساخن من الصنبور عند فتح الغطاء.

**CROWN** LINE  
TRAVEL DALLA | TD-253

# User Guide



**TRAVEL DALLA  
TD-253**

**AC 220-240V 50-60Hz 850-1000W**

# User Guide

1

Open the cover lid, fill drinking water up to the Max level (400 ml) then return the lid

Max level mark can be seen from inside the kettle

2

Connect the cord to the kettle (Dalla) first then Connect to a socket.

The ability of electricity must be 220-240 volts - after connecting the electricity, the device will beep (once) and lights up at the same time.

3

Press the Start button to start preparing the coffee (it takes approximately 3 minutes depending on the temperature of water added)

After pressing the start button, the device beeping once and the start button lighting will be flashing in red color, then starts boiling water. when the water temperature reaches 100 degrees Celsius, the device will beeping twice, and (add coffee) button light will be flashing in orange color for 20 seconds and light will continue light up in red color

4

Fill the large side of spoon with coffee then add it into the kettle and wait (12 minutes).

the start button light Continue flashing in red color And (add Coffee) button will be lighting up for (12 minutes) in orange color. after the (add Coffee) light switch off the (add cardamom) light will be flashing for 20 seconds in green before lighting up for (3 Minuts) will change color from red to orange color while the start button light Continue flashing in red color

5

Fill the small side of spoon with cardamom (and any additional species such as saffron, etc.)

the start button Continue light flashing in red color and (add Cardamom) button will be lighting up for (3 minutes) in green color. after the (add Cardamom) light switch off the (add cardamom) light will be flashing for 20 seconds in green before lighting up for (3 Minuts) will change color from red to orange color while the start button Continue flashing in red color the start button flashing will change color from red to orange color every 2 seconds and that means the device will automatically changes the function from making to keep warm function for 3 hours and it will beeb every 5 minute to indicate that the keep warm function is working

6

keep warm (when the device is in the active mode, press power button and hold down for two seconds until you hear a sound and show up light in orange color) to cancel the warming function, press start button and hold down for two seconds until you hear a sound and shows the light in red color.

when the device is in the keep warm mode, the ( start button) will be flashing every 2 second in orange color to indicate that the device is in keep warm function

### Important notes:

- If step (No. 4) is missed while the coffee maker is switched on, turn the device off and then back on again. Repeat the steps for preparing the coffee starting from (step no. 3) It will take a shorter time to repeat step (No.4) and prepare the coffee because the water still hot.
- If step (No.5) is missed while the coffee maker is switched on, just add the cardamom into the kettle and wait (3 minutes), after the coffee ready to serve.
- The coffee flavor depends on the coffee roasting, the amount and other flavors (you can change to meet your demands).
- Repeat the steps from 1 to 3 only to use the coffee maker as a water boiler.

### Safety instructions

1. Please read the MANUAL and SAFETY NOTES before operation and keep it well.
2. The kettle / coffee maker must be placed on the dry and flat surface.
3. The kettle / coffee maker should be placed out of the children's reach.
4. Please make sure the voltage indicated on the rating plate agrees with that of electrical installation power supply.
5. Damaged power cord cannot be used; the appliance shall stay away from heat sources and flammable materials
6. If the power supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer or its service agent or a similarly qualified person in order to avoid a hazard. Use original accessories only.
7. Please keep the circuit dry and never immerse the kettle or its base in the water.
8. Turn off the power and unplug the power cord from the socket before moving the appliance.
9. The original packaging can well protect the kettle during the transportation, please retain the packing box.
10. The proper use and maintenance can extend the service life of the kettle.
11. If the kettle / coffee maker is damaged on in failure, please consult the distributor duly and do not dismantle any component of the kettle. Our customer service staff or professional technical personnel for the maintenance are at your service.
12. The kettle / coffee maker shall not be operated by the following people (including children): people suffer a mental, sensory or physical defect, or are lack of experience and knowledge. Unless the said people have been supervised or guided by qualified personnel, who shall take full responsibility for the safety during the operation. Please do not let the children play with the kettle.
13. This kettle / coffee maker is intended to be used in household and similar application such as:
  - Staff kitchen areas in shops, offices and other working environments
  - Farm houses;
  - By clients in hotels, motels, and other residential type environments. Bed and breakfast type environments.
14. Water in the kettle / coffee maker should not be less than the lowest water mark (MIN), nor be more than the highest water mark (MAX). If the kettle / coffee maker is overfilled, boiling water may be ejected.
15. The kettle / coffee maker is only to be used with the power base provided.
16. Ensure to switch off the appliance before taking away the body from the base.
17. Warning: avoid spillage on the connector!
18. Warning: potential injury from misuse!
19. The heating element surface is subject to residual heat after use.
20. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
21. Be careful for scald--To avoid hot steam from the spout when open the lid.